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Daruje Černochová  Ukrajině poslední tanky A ČR ?
pokec24.cz/blog/daruje-cernochova-ukrajine-posledni-tanky-a-cr

blog
   Ukrajinský prezident Zelenskyj  se již zřejmě  brzy dočká dalšího 
daru ministryně Černochové. 

    Tentokrát jej má  údajně tvořit  dodávka posledních 10 ks tanků  T-
72 z výzbroje AČR.  Čeká se pouze na přesun jednoho opraveného
tanku  z vojenské posádky v západních Čechách do posádky
dislokované na Moravě,  kde má být připraveno k další přepravě na
východ zbývajících   devět ks uvedené vojenské techniky.

    Pokud by si někdo pokládal otázku, zda ministryně obrany
 nepřekračuje své pravomoce, případně na základě kterého článku
Ústavy ČR dodává ČR (MO ČR) na Ukrajinu vojenskou techniku a
zbraně, pak  odpověď ministerstva obrany ČR je následující : „Česká
republika prostřednictvím Ministerstva obrany poskytuje Ukrajině v
souvislosti s jejím napadením Ruskou federací formou darů rozličný
materiál, včetně vojenské techniky a zbraní z výzbroje Armády
České republiky. Tuto zahraniční pomoc lze charakterizovat jako
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významný akt zahraniční politiky státu, který náleží do působnosti
moci výkonné. Vrcholným orgánem moci výkonné je v České
republice podle článku 67 odst. 1 ústavního zákona č. 1/1993 Sb.,
Ústava České republiky, vláda. O darování konkrétní vojenské
techniky a zbraní, se kterými je příslušné hospodařit MO, tak
rozhoduje vláda, která k jeho zabezpečení pověřuje prostřednictvím
svého usnesení ministryni obrany. Darování je následně prováděno v
souladu se zákonem č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky a
jejím vystupování v právních vztazích, ve znění pozdějších předpisů,
kdy se postupuje podle jeho příslušných ustanovení v závislosti na
charakteru darovaného materiálu“

Další  dodávka ze strany MO AČR  se připravuje v době, kdy
ukrajinský prezident ovacemi a potleskem v kanadském parlamentu
oslavuje téměř stoletého veterána nacistické vražedné divize SS.
 V době, kdy  vzhledem k předpokládanému  volebnímu vítězství 
strany SMER ve volbách  se chýlí ke konci současná slovenská
vládní podpora fašistickému režimu na Ukrajině. Neboť Robert Fico
se  v předvolební kampani  na adresu Ukrajiny vyjádřil  zcela jasně.
 Slovensko na Ukrajinu nedodá jediný náboj !

    To nic nemění na postojích a v pokračujícím válečném úsilí„naší“
ministryně  války Černochové, která  jede   nadále dle scénáře
z americké ambasády. Nadále napomáhající eskalaci ukrajinského
konfliktu v režii USA, napomáhající v zabíjení vojáků a civilistů obou
slovanských zemí. Bez jakékoliv sebereflexe,  kopírujíc šlépěje
krvavé řeznice Madeleine Albrightové, posilněna  heslem generála
Pávka  Vraťme Česku řád a klid, které je jakýmsi pokračováním
Havlova zprofanovaného  upraveného hesla „ Pravda a láska  se 
marně snaží  zvítězit nad lží a nenávistí “.

                             Miroslav Kavij
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Tak to bychm měli z hlediska tanku ČR odzbrojeno a vychdní křídlo
toho obranného spolku co nikdy někoho nebránil jen napadal
nečleny na tom bude podobně. Zoufalost těch idiotů,kteří tu vládnou
posledních 10 let je až neuvěřitelná , multikulturní eurokomunisté
jsou ve stejné fázi jako původní interncilnální komunisté v roce cca
1985, v případě agentů Bureš a Pávek jde dokonce o stjné soudruhy.
Rok 1989 ČSLA měla 3860 tanků dostat to do roku 2024 na nulu
vyžaduje silné soudruhy

Odpovědět  Velitel
@ Velitel

Zdravím, nevím jestli se nepletu, ale podle zpráv v
masmééééédyjích to vypadá, že USA a Londýn dodávají UA zbraně
za peníze. My, jako kolonie, jejíž vláda odečítá západní vrchnosti ze
rtů každé přání, najednou jednáme jinak? Nařídila nám KoZa
dodávat zbraně zdarma? Nebo už si opět můžeme dělat suverénní
vlastní politiku? (dělám si samozřejmě srandu, otázka je řečnická).

Můžou vůbec vládní úředníčci a ministranti nějaký strategický státní
majetek někomu rozdávat? Není to trestné? Nejde náhodou o
poškozování zájmu republiky, ohrožení bojeschopnosti armády,
porušení povinností řádného hodpodáře, nebo nějaký jiný těžký
zločin proti zákonu a ústavě? Jen aby se pak před soudem nedivili,
asi zapoměli na příklad Parkanové. Taky takové retardované
holubice míru.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  ModrýKlokan
A co třeba ohrožení bezpečnosti státu? Možná si to Černoška
vykládá jako bezpečné ohrožení státu, no a já bych do budoucna rád
bezpičnou vládu.

Odpovědět  Velitel
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Banderovská Ukrajina hlásí,že sudlice,palcáty,kuše a Žižkovy
válečné vozy již

 z výzbroje armády České republiky nadále brát nebude.

Odpovědět  Velitel
Černochová si ale musí nechat alespoň 3 kusy na přehlídky. Co by
to bylo za ministryni, kdyby měla jen platový tank v kabelce,

Odpovědět  Jaroslavem
@ Jaroslavem

Čau, ještě můžou neohroženě mávat rukama a zastrašit nepřítele
přísným vyvaleným pohledem státníka :-D))))) SIce je to ke zblití, ale
už se jen směju.

Odpovědět  ModrýKlokan
tuší někdo s jakým principem vydírá tržiště JČ?,….. to souložila s
oslem,….. a kameraman byl velký prasák?……a nebo má někdo jiný
námět?

Odpovědět  unor 2022
.. akorát by možná měli domluvit reexpedici železného šrotu, kilo
vykupují ve sběrně za 3.50 Kč. Vraj celkom dobrá cena, povidal ráno
u konzumu Dežo..

Poslouchejte, BIS, Bezpečnostní informační služba, zpravodajsky
teče jako sníh na jarním slunci, resp. ze zpravodajských úniků z
prostředí BIS vyplývá, že jejímu vrchnímu principálovi,
podpraporčíkovi Michalovi Čoudelkovi, byla v pražské Ústřední
vojenské nemocnici ve Střešovicích diagnostikována rakovina střev
a konečníku. Nechám na vás, jak s touto informací naložíte, ale aniž
bych si to přál, dost možná se jmenovaný podpraporčík vytouženého
povýšení na praporčíka ani nedožije.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Teuton
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Anální aplinismus holt má svá rizika AIDS a řitní problémy různých
druhů jsou mezi buzernty a análními alpinisty celkem častý problém.

Odpovědět  Velitel
Čoudelka možná onemocněl z přílišné konzumace výrobku z
ukrajinské mouky. Ta má, jak známo, karcinogenní účinky. Je to ale
jenom spekulace.

Odpovědět  Teuton
Kdyz jeden nechce chapat, ze je nacase odejit, musi zasahnout vule
Bozi. Tak jest psano.

Odpovědět  unor 2022
Michal Čoudelka, hlavní principál BIS, je vlastizrádce, ale raději bych
ho viděl před soudem než na márách kvůli rakovině.

Odpovědět  Teuton
@ Teuton, Velitel

Čoudelka už se kluci nemůže dočkat zákroku, takovýho macana
ještě v sobě neměl, ani v parku na Hlaváku ani na Prágparádě. Už
se připravuje na luxusní event poctivým zasypáváním anusu
kokainem.

Kokainu Slava

Odpovědět  ModrýKlokan
Je fakt, že v centrále BIS v pražské Nárožní ulici i na krajských
pobočkách je vtírání si kokainové pasty do konečníku velice
populární.

Darujme Banderovcům i tu naši fašistickou demoliční sektu Spolu i s
tou zelenou gumou a návrat nežádoucí!

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Přátelé, je zřejmé, že jsme skončili. Rozbory na téma škůdců
zemských už nemají smysl. Je jediná možnost, nespolupráce, ale k
té je potřeba většinového národa. Myslíte si, že jsme ještě národ,
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nebo už to je psáno pouze na papíře a vyhlašováno ve LŽI TV?

 
 


